
 
 
 

Acta de la reunió del Consell Veïnal de Lloret de Mar 

Dia: 23 de setembre de 2020 

Hora: 18h 

Sala de Plens de l’Ajuntament  

 

Assistents: 

Alcalde, regidora de Participació Ciutadana i d’Hisenda, regidors d’Urbanisme 
i d’Activitats, representants dels grups municipals de JuntsXCatalunya, ERC, 
C’s, PSC i Força Lloret; i els representants dels barris del Rieral, Can Ballell, 
Puigventós, Can Carbó, i les zones Nord, Sud, Oest i Centre. També assisteix 
el Síndic del Ciutadà. 

No assisteixen els representants del Molí-Mas Vilà-Can Ribalaigua, Can 
Sabata, Nucli Antic, a més del representant del grup municipal de Lloret en 
Comú. Excusen la seva assistència, els representants del barri dels Pescadors 
i de la Zona Est. 

Objectiu de la sessió: 

Presentació de la proposta de les inversions, on es destinarà el milió 
d'euros dels Pressupostos Participats 2020. 

Desenvolupament de la sessió: 

L’Alcalde explica que la presentació de les propostes que es farà a 
continuació, tot i que li agradaria que el milió d’euros cedit pel Consell Veïnal 
a la darrera sessió fos dedicat a ajuts directes a les persones i famílies que 
ho passen més malament degut a la situació de la pandèmia, aquests diners 
només poden ser destinats a inversions, tal com ja es va comentar a l’anterior 
sessió del Consell Veïnal. 

D’aquí que es fan les següents propostes: 

1.- Compra d’habitatges per destinar a habitatge social: 800.000€. 
Aquest import s’afegiria al de 600.000€ ja previst, i es destinaria a la compra 
d’habitatges (70-80 pisos) per a famílies vulnerables. La regidora de 
Participació afegeix que els que es tenen actualment estan plens així com els 
que s’utilitzen de dret d’ús d’habitacions. 

Seguidament, i en altres moments de la sessió, s’obre un debat amb els 
assistents sobre com serà el procediment per adquirir-los i posteriorment 
accedir-hi per part de les famílies. S’explica que està prevista una reunió amb 
la Sareb per arribar a acords favorables per la compra; per altra banda es 
seguirà treballant amb la Fundació SerGi, i amb la unitat d’Habitatge de 
Benestar i Família, per establir un sistema mixt, tutelat, establint depenent 



 
 
de la situació en cada moment, el preu del lloguer que han de poder pagar 
les famílies. 

2.- “Rober” de Càritas: 12.000€. La regidora de Participació Ciutadana 
explica que l’Ajuntament té previst cedir un espai a l’entitat Càritas degut a 
l’increment de necessitats de roba, servei que no poden oferir de forma 
adequada en el seu espai habitual. Aquest nou espai que es cedirà està situat 
on hi havia l’antic “Alchi” al Mercat Municipal; aquest espai necessitarà uns 
arranjaments, d’aquí que es proposa aquesta quantitat. També a la part 
superior es faran uns tallers de formació per ensenyar a cosir. 

3.- Millores a les instal·lacions Centre Obert/Tarda Jove/Salut Jove: 
120.000€. La regidora de Participació Ciutadana explica que el Centre 
Obert ofereix atenció a infants i adolescents de 4 a 12 anys fora del seu 
horari escolar per afavorir el seu desenvolupament personal i la seva 
integració social; són nens i nenes amb risc d’exclusió social. Per tant, 
realitzen tasques de suport al seu procés d’escolarització, tallers, jocs, etc. 
Actualment s’hi atenen uns 50 nens/es derivats pels professionals de Serveis 
Socials Bàsics. 

La Tarda Jove acull actualment uns 100 nens/es. És un projecte 
d’intervenció per a joves d’entre els 12 i els 18 anys amb l’objectiu de 
prevenir, detectar i disminuir les conductes de risc, tot facilitant l’ús del temps 
lliure de manera constructiva. 

L’espai Salut Jove és un projecte per a la capacitació i suport a  les famílies 
i joves en risc d’exclusió social, en matèria de salut. 

4.- Adequació del centre de dia i el Centre de Distribució d’Aliments 
(CDA): 68.000€. Dins l’acord establert amb la resta de regidors de l’arc 
parlamentari per la compra d’un centre de dia i CDA i aquest import és el 
plantejat pel seu arranjament pels serveis tècnics. 

Totes les partides d’aquests projectes, estan vinculades o comunicades pel 
que el que sobri o falti d’un, es compensarà amb el que sobri o falti d’un altre. 

 

Seguidament s’inicia un debat centrat en aclarir aspectes relacionats amb la 
compra d’habitat social. Quan es pregunta de forma més concreta sobre el 
sistema de concessió i seguiment de les famílies beneficiàries d’un habitatge 
social, es proposa que es podria fer una altra sessió amb la regidora de 
Benestar i Família que és qui podria explicar més bé quins són els criteris 
objectius i tècnics, que a més eviten la cronificació. Més endavant es proposa 
com a fet positiu que aquests habitatges estiguin repartits per tot el municipi. 

El representant del grup municipal de C’s, exposa la seva proposta de destinar 
la totalitat de l’import del milió d’euros a la construcció de l’equipament 
sociosanitari de Lloret, per considerar-lo el projecte social més important, i 



 
 
que la resta de qüestions exposades com a propostes s’haurien de canalitzar 
via pressupostos. 

Respon l’Alcalde dient que està d’acord en que el sociosanitari és molt 
necessari, però sabent que el seu cost és d’uns 11-12 milions d’euros, si ara 
afegissin el milió d’euros als 600.000€ que es va decidir posar per aquesta 
infraestructura, aquests diners quedarien “aparcats” sense utilitat, quan 
precisament tant necessaris són en aquest moments per pal·liar els efectes 
de la COVID19.  

Afegeix que avui mateix s’ha rebut un conveni per part de la Generalitat on 
es garanteix la priorització de proporcionar més places públiques pel 
sociosanitari de Lloret de Mar, fet que és molt favorable i apropa la seva 
possible construcció i gestió. 

El representant municipal d’ERC puntualitza que l’Ajuntament està fent una 
aposta important per aquesta infraestructura aportant recursos a més d’un 
solar. 

El representant de la zona Nord afegeix que la proposta del sociosanitari és 
important, però que ara es necessari donar resposta a les necessitats socials 
urgents que ha ocasionat la pandèmia. 

La representant del barri del Rieral, pregunta si serien possibles inversions 
en l’actual sociosanitari, responent l’Alcalde que és un edifici antic i ineficient 
en el qual es segueix treballant per fer-hi millores i alhora millori el servei. 

El representant del grup municipal del PSC exposa que li semblen bé les 
propostes presentades perquè són de caire social. Però no està d’acord en 
que no s’ha fet arribar als integrants del Consell Veïnal les propostes que han 
fet els partits, propostes que s’haguessin pogut debatre en dues sessions. 
Demana un esforç per fer el més participatiu possible a aquest òrgan. 

La representant del barri de Puigventós, comenta que amb aquests diners 
també es podria comprar un local per poder-hi fer PCR’s i baixar les ratis de 
persones que van als CAP’s. Es contesta que s’han posat a disposició dels 
CAP’s i de les escoles, diversos espais d’equipaments públics per poder 
utilitzar en cas de necessitat. 

Finalment, l’Alcalde comenta que la proposta de crear, preparar tot el que 
significa un menjador social demana molts diners, però que s’ha pensat que 
una bona opció és agafar un hotel que té ja la infraestructura muntada i els 
costos calculats, a més de ser un incentiu per donar feina als seus 
treballadors/es. El representant del PSC explica que l’Ajuntament de Pineda 
ha arribat a acords amb varis hotels que es van rellevant amb el servei de 
menjador social, responent l’Alcalde que aquesta opció s’estudiarà però que 
segurament serà un sistema complicat. 

Arribats a aquest punt, es dona per acabada la sessió, a les 19.45h. 

Acord 



 
 
El Consell Veïnal no s’oposa i està d’acord amb la proposta d’inversions 
presentada, on es destinarà el milió d'euros dels Pressupostos Participats 
2020. 

 

Lloret de Mar, 23 de setembre de 2020 


